
 

 

 
Onderwerp: vragen over werkwijze milieustraat Gemert-Bakel 

 
Ik heb de volgende vragen over de werkwijze van aanleveren van groenafval op de milieustraat. 
Bij de milieustraat wordt verwacht dat je de buxes groenafval aanlevert in plastic zakken dit i.v.m. de 
besmetting met de buxesmot. Is dit bekend bij onze burgers ? Heeft dit zin als dit terplekke nog moet 
worden ingepakt? 
Waarom moet coniferen groenafval gescheiden worden van de rest van het groenafval ? Is dit ook 
bekend bij onze inwoners ?  
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